
FAU møte 20.03.24

Til stede:
- Janina Vollset - leder
- Sigrun Arnesen 1A
- Merete Moen - 1B
- Ingen - 2A
- Renate Antonisen - 2B
- Ida Andersen - 2C
- Silje Johansen - 3A
- Anvor Andresen - 3B
- Tina Abrahamsen - 3C

Agenda:
- Organisering av FAU 24/25:

- Deler FAU på skolen opp i 2.grupper.
- FAU småtrinn - 1-4 klasse.
- FAU - 5-7 klasse.
- Behov for en leder på hver av gruppene og en vara på hver.
- Møter ca hver 4-6 uke, første 15 min felles hele FAU, deretter oppdeling.

Muligens en gang per halvår felles møte for hele FAU Vågsbygd skole.
- FAU gruppe på facebook eller spond? Tenker vi skal prøve Spond da mange

faktisk ikke er på Facebook.
- Det skal landes hvem som blir foreldre.rep for neste år inne FAU 29.mai. Det er

fint hvis man kan velges for to år, så kan man være et år som vara og et år som
hoved, da får man en fin rullering på det.

- Neste år må en sikre at alle i FAU har tilgang til årshjulet som skal være felles for
hele skolen.

- Foreldremøtet i januar - evaluering.
- Gode tilbakemeldinger
- Savnet litt mer om hvordan snakke med barna.
- Savnet at han var mer tydelig på aldersgrenser.
- Kanskje litt knapp med tid.
- Litt vanskelig å få med alle når alle klassene er samme tidspunkt og man har

barn i flere klasser.
- Bra, fint at lærerne var med og delte erfaringer.
-

- Valg av skole fotograf 2024 - går for Hjertefoto, hvordan er prisene? Har skolen maks
pris på hvor mye bilder skal koste f.eks?

-
- SU saker:



- Utviklingssamtaler, barnene pleier å være med, hvordan kan man gjøre det hvis
foreldrene ønsker å snakke med lærerne uten barnet. Kan man både ha noen av dem
med barnet og noen uten barn?

- Foreldremøte ved skolestart, noe mer foreldremøter før sommeren? Hvordan kommer
informasjonen.

- Sikkerhet på skoleveien. Vakter med gangoverfelt er det ikke lengre.

Foreldremøte neste år:
Foreldremøte: passe på å ikke ha samme tidspunkt for alle klassene.
Mobbing, robuste barn.
Jessie SSHF

GPS:
- Masse gode tilbakemeldinger.
- FIFA- veldig lang ventetid på å spille.
- Rollefordeling mellom voksne og 6.klassene, at det er de voksne som bestemmer og

6.klassene hjelper.
- informasjonsskrivet til vaktene, kom litt sent, blir nok bedre neste år når vi har tettere

samarbeid.
- Kontaktinformasjon til komiteen så man vet hvem man kan kontakte hvis det skulle være

noe underveis for vaktene.
- Litt lite søppelsekker rundt om i lokalene.

Skolekantine:
- 1-4 klasse kan ikke ha det.
- Kanskje man må diskutere mer omkring saken ang hyppighet.

Runde rundt:
- 1A- gode tilbakemeldinger på foreldremøtet, noen vennegrupper funker og noe ikke.
- 1B- det går bra med lærerbytte, og jobber fortsatt med vennegrupper, for noen funker det

og andre ikke like mye. 1.klasse har en felles messenger tråd for lavterskelaktiviteter.
- 2B- gode tilbakemeldinger fra GPS, vennegrupper funker bra, organiserer det uten

foreldre tilstede.
- 2C- foreldre nettverksmøte i april, valg av nye foreldre rep.
- 3A- ting går bra, begynt med svømming, skal se hvordan det bilr med foreldre.rep for

neste år.
- 3B- Alt går bra i klassen.
- 3C- Kommer snart en bursdag hvor hele klassen skal som blir en aktivitet for seg.


